
Zápis z jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 6. 7. 2020 

 

K bodu 1:  Starostka Mgr. Jitka Čiefová přivítala přítomné a konstatovala, že při počtu 6členů 
zastupitelstva je zastupitelstvo usnášení schopné. 

Přítomní členové zastupitelstva - J. Čiefová, E. Šašková, V. Šašek, J. Josefík, D. Steinbachová, 
P. Steinbach. Nepřítomna: A. Josefíková 
Hosté: manželé Strnadovi 
Za zapisovatele byla zvolena místostarostka Eva Šašková, za ověřovatele zápisu byli zvoleni 
D. Steinbachová, P. Steinbach. 
Byl přečten program jednání zastupitelstva. 
 
Program byl schválen 6 hlasy a zastupitelstvo se jím bude řídit. 
 
Program: 

1. Úvod 
2. Činnost obce za měsíc červen 
3. Garáž-sklad 
4. Rozpočtové opatření č. 2,3,4/2020 
5. Žádost o pronájem N289/20 
6. Ubytovna 
7. Různé 
 

 
Jednotlivé body programu budou v posloupnosti tak, jak byly s ohledem na hosty a členy 
zastupitelstva probírány na zastupitelstvu. 
 
K bodu 1: 
Zastupitelstvo bylo zahájeno v 17:00. Starostka předložila knihu jízd, došlou poštu, pokladní 
knihu, výpis z účtu České spořitelny i účtu ČNB.  
 
K bodu 7: 
Manželé Strnadovi žádají, zda by zemina, kterou mají složenou na obecním pozemku p.č. 
94/1 kú Řetenice u Stach, mohla zůstat do 31.8. 2020. Zeminu postupně převáží na svůj 
pozemek. Zemina vadí panu Blechovi, kterému brání v průjezdu na pozemky, které 
obhospodařuje.  
Zastupitelé hlasují o žádosti manželů Strnadových: 6 hlasů pro 
Usnesení 1/6/2020: Zastupitelstvo obce Nicov vyhovuje žádosti manželů Strnadových, 
odklizení zeminy z obecního pozemku proběhne do 31. 8. 2020. 
 
P. Steinbach informuje zastupitelstvo o termínu konání Šumavského maratonu dne 1. 8. 
2020. Trasa povede přes katastrální území obce Nicov.  
 
O prázdninách bude probíhat svoz odpadu každý čtvrtek. 
 



Pan Pešl žádá, zda by popeláři nemohli zajíždět do Studence. Pan Pešl není trvale žijící 
obyvatel. V minulosti již řešeno, loňský rok na zkoušku popeláři na Studenec zajížděli, ale při 
deštivém počasí mělo vozidlo problém s otáčením na nezpevněném soukromém pozemku. 
Zajíždění popelářského vozu do Studence bylo zrušeno. Občanům a rekreačním objektům na 
Studenci je k dispozici kontejner v Nicově (u fary).  
 
P. Steinbach informuje zastupitele, že cyklotrasa Nicov - Kohoutí kříž je na Mapy. cz stále 
značena horní cestou. Starostka Čiefová se postará o přeznačení trasy dolní cestou na 
Mapy.cz. 
 
 
K bodu 2: 
Činnost obce za měsíc červen 
Byla podepsána smlouva na opravu vodovodu v Řetenicích. 
Cyklostezka Nicov - Řetenice. 1. 7. 2020 došlo k předání stavby. V průběhu stavby se řeší se 
stavitelem a stavebním dozorem požadavky p. Myslíka a manželů Podsklanových. 
 
K bodu 3: 
Garáž-sklad 
Nyní se řeší elektřina v garáži. Elektrické vedení se bude muset táhnout z obecní hospody. Se 
stavbou garáže je plánováno zpevnění sálu, především jižní a východní stěny. Projektant p. 
Steinbach a statik řeší možnosti zpevnění těchto stěn. Navrhuje se dovnitř sálu při východní 
zdi umístit tři táhla, která by zpevnila jižní stěnu. Dále podlít postupně jižní stěnu sálu 
betonem a vybudovat šikmé opěrné zdi z kamene. Jihozápadní roh sálu již je podlit betonem 
(10let).  
V sálu je také problémová půda, je zde krov, který již nevyhovuje současným normám. Dle 
statika by bylo potřeba přidat do krovu nové vaznice a umístit další trámy, které by pomohly 
nést tíhu střechy. Je zde již jeden uhnilý trám. Který je potřeba vyměnit. Navrhuje se vyměnit 
tento trám tesařem, který pracuje na střeše nyní budované garáže. 
Hlasování o výměně uhnilého trámu: 6 hlasů pro 
Usnesení 2/6/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo výměnu uhnilého trámu v krovu nad sálem. 
Petr Steinbach navrhuje poslechnout rady odborníků ohledně zpevnění stěn sálu.  
Hlasování o zpevnění stěn sálu: 6 hlasů pro 
Usnesení 3/6/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo zpevnění stěn sálu, zastupitelé se budou řídit 
doporučením odborníků. 
Půda a oprava stávajícího krovu - nechá se udělat odhad ceny. 
 
K bodu 4: 
Rozpočtové opatření č. 2,3,4/2020 
Zastupitelstvo projednalo rozpočtové opatření č.2,3,4/2020 (příloha č. 1,2,3). Starostka 
popsala jednotlivé položky zastupitelům. 
Usnesení 4/6/2020: Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtové opatření č. 2,3,4/2020. 
 
Jeden kontejner na velkoobjemový a nebezpečný odpad stojí obec cca 30 000 Kč (občané 
vhazují nevhodné předměty – dřevo, pneumatiky). Kontejner je v obci umístěn dvakrát 
ročně. Zastupitelé navrhují zrušit podzimní kontejner na velkoobjemný odpad a ponechat 



pouze ten na jaře. Specifikace odpadu řešena s firmou Rumpold, každý občan obdrží seznam 
vhodných předmětů do kontejneru. 
Hlasování: 6 hlasů pro 
Usnesení 5/6/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo umísťovat v obci kontejner na velkoobjemový 
pouze jednou ročně a to na jaře. 
Na kontejner se umístí informační ceduli ,,Zákaz vhazování dřeva a pneumatik,,, bude 
povoleno vhazovat jen předměty přesně specifikované.   
 
 
K bodu 5: 
Žádost o pronájem N289/20 
Pan Jan Šašek žádá o pronájem obecních pozemků 429/1 kú Nicov a 326 kú Mílov. 
Hlasování o pronájmu: 6 hlasů pro 
Usnesení 6/6/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo pronájem obecních pozemků dle žádosti 
N289/20 na dobu 5let za 1200Kč/ha. 
 
 
K bodu 6:  
Ubytovna 
Vyhláškou došlo k změnám poplatků. Za děti do 18 let se nevybírají poplatky. Čiefová 
navrhuje zvýšit cenu za ubytování, oproti okolním podobným ubytovacím zařízením máme 
cenu hodně nízkou. Nevybíráním poplatku za děti obec přichází o peníze.  Současně 
vybíráme celkem 200 Kč osobu na noc (183 Kč ubytování +17 Kč ubytovací poplatek). 
Zastupitelé navrhují v sezoně dát cenu 300 Kč za noc a v mimosezoně 250 Kč.  
Hlasování o zvýšení ceny za ubytování: 6 hlasů pro 
Usnesení 7/6/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo zvýšení ceny za ubytování a to v sezoně dát 
cenu 300 Kč za noc a v mimosezoně 250 Kč. 
Platnost těchto cen bude od 1. 8. 2020. Zároveň bude stanoven storno poplatek.  
 
 
 
Příští zastupitelstvo se bude konat 3. 8. 2020.  

 

 

Zapsal: Eva Šašková             

 

Ověřil:  P. Steinbach      D. Steinbachová 

 

 

Starostka: Mgr. Jitka Čiefová 


